


.".. 'and that she waa to return later that days, Dolores will testify that she .
- thereafter acecompanied Mother Barker to her epartmert and within Iifteon -

A »e d B W,

Anis party the subject of Willde Harrison's experience at Hammond, Indiens’ '~ '
in that @ girl jumped out of a window {n Harrison's rocn‘_to. avoi\d bqing
Teped by him was freely discussed by thos‘o presents - W e e
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SRR This witness will further testify that about the middie ot.‘_..__
March, 1934 Karpis told her he was going away and would be gors for seve . -
- eral weeks; that he ook with him @ small dag ocontaining some of hig T
clothes; that while he wes away on this $rip she visited Mother Barker on " .
several occasions and on one ocoasionm Fred Barker was present, this being .. -
@ day or so before Fred Gostz was killed, (March 20, 1934)9 that she mo- "
 ticed that Fred’s hands were bandaged and asked him about Alvin Karpis as =~
she believed that they had met with some sccident; that Fred sola herat. 7.
~ that time that Karpis was all right, and then remarked that Karpis and she ' "
- ¥ere going to move to Toledo,Ohiog This witness will further state shat . .
Fred Barker advised her that Paula would be over to her apartment on the .. ..

Barker or Alvin Karpis as to what she was to As; that at abous 8 A, the
- following morning Paula Eamon eame to her apariment and while they were
- dn the process of cleaning the epartment Mother Barker arrived, about 10:
Aeds 4, at which time she exhibited to Dolores and Faula a Dewspaper which i
carried the account of Fred Goetz* assassination; that Mother Barker told .-
 them at that time thet Irens Dorsey had deen $0 hér apartment that mo'rnia.g'zj_

~ Winutes Irens Goetz came inm; that Dolores asked her if she needed any monay .
“e——2nd Inene-replied that she did not, stating that Mother Barker had already . - .
.. €&iven her some; that Irene remained about an hour and spoke to Mother Barker. " .
', mone of which conversation Dolores was abls %o overhear; that Irene thenm - oL
. loft stating she woula Teturn later; that Dolores Delaney returped %o héxr' .- ..
apertment at 7133 Yates Avenue where she and Panla

"." and at about 1 o'elook in th morn

. Ohio i rreq Barker's Yord coupey -
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the Federal Bureau of Inve isatlon, United ;-
ce, Washington, D,0, fail to disclose any previ
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- sonncetion with the investigation being nm:& the

peet loosinz $o tls possible eypprehsnsion of Ee szphell axd Alvin

0 Ferpie, variows 1e3dg apd pssxeidilitics havs bsan indicated fer your
office and (¢ {8 Ioporstive that these de carefully reviowed amd
direci. positive action takem at this tize fn en eadeavor to detor-
=ine wicther or mot Rerry Cerpbell and Po33itly Alviz Yarpis are aow
iE eontact with axy of their post known essocistes, sontects, ete.,
in the statos af Ljssouri end Xansas,

¥ith the above 1a mind, 4% 1a snzsestel that the file

N iz your office da esrefilly revieved and every possible lezd tmeldi-
=:s ately renowed and carpled throush to a lozleel eonclusion axt followed

: W fran tize to tiue watil Berry Cazpbell and Alvin Earpis are loeatod.

iks sxsc eituation, as adove indfeetel, should o ‘-
- follawed By the Okledowa City effice, with partisular refereace to T

the leais 32 to state of Oklahome.

TVor yonr fnforaticn, the Post Office Iuspectsy assirned
to tha investigatica of the rotbary of e meil ¢truixn at Carraitsville,
Okfo on Eovber ¥, 1975, at tke prescnt time e four adédittional
ipspuctors ezzigned to wovk wmder his mpsrvision, and 1t 52 believed
that they ars nez §n $%s vielnity of Oklaloma, Kissouri, end Karses,
Insmuch e tiay belfnvs that Posaidly Earry Campdell end Alvin Earpis
&rs inwlvel in tha shove robbery they ere, of eourse, following eut
eny ead all possible losds looking to the epprebhension of tinse two
fndSvidualy, an: the irspeclor here st Cleveland, 010 has indiccted
that 1t will cive hiz vmajderuble patt sfaction t0 appredend thess
two 1ndividuels before we o= stle to 4o so.. — e . -

o RECORDED & INDEXED -5 7[::.7\"2 T 4 l

Tko porsidle conncetion of these -subjestg with ' ~ A

: the Garretisville irein rolbery has sone orediteble basis for ths ErSTIGATION
s Teason that kiltex Lett, who hes previoualy besn indleated as & __ , :
' sontect for iurry Cacpdoll, is auppozed to bave 'ynrcbaaeﬁ st Cle'?eiand. i1,
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Obkio, on Oetodberzs, 1935, the autamobdile that was wsed in the roddery
fteelf. Also, the Post Office Inspectors indfeated that they Rave &
possidle ideztiffication of Sem Cokor, who has Peen previoualy men-

tioned in this file as & possidle sontast of Campbell snd Karpis.

The Post Office Inspectors, as I have adove indfcated,
ere mtking every possidle effort to losate tdese $wo sudjects and
Are very liberal 4n offers 0f money for infornms

tion leading t0 thelr
locetion, these offers deing im edlition to the usual rewsrd of '
$2,000 given for informmation furnished by suyons whiok will lead $o
the apprehension of the

PETSOR OF Poracns responsidle for a mal)
TObdery, "
5 14
Vory truly yours, o 39J.2
2. 7. comvzLLEY
EJC:i1x / Bpeoisl Agent im Charge.
6¢ ~ Buresn ‘/
Okleloes City
Chiengs
Cincianmtl
8%. Faul
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Bpoclal Agent iz Charre, ' L e "-A':;'.'f-
H L‘tm’.t. Tieh!g“. . ¢ o s

Re: BXIID " 5.’99‘3’;

YRS

¥

N

by

}' Dear Eirs :
; N . - . ,

: RN v Recently wtia 13 St, Paunl, Mwa%lmy furaished

faformetion irlicesing Lat & an tavern dad boan frequsated Wy

mout. slviv/iaxpie, an? ¥illiem-Farrison durias the smuzer of
1051. Che explatued that this tavera wes reached Wy going out
Eycli: iverus, over & dridge in the downiown &istrict, t0 a polat
Just beyond the dridge where the rord turved to the ngxt. this

. tavern bein: locstsd em tha sorner of the street, to the right,
N 8 you turmed off what she rcfoyred to as Ruclid iAvanue,

: Ir this comnection, Tuclid Avenue ends at the Uniow’

IV Yermine) eui the eireet which proceeds scress the bridge would be

: Superior Avenuc. Lowever, & is belisved that this latter street .

1o tho vue ale Telica to and, with this ia =ind, wo Rave prepersd |
a fie;rm wpon whish 8 indicatod §n red whet we telieve to e -
the lotxticn to whigh sho refers, which 18 2460 Superior Avoame, ..
Test, end is opcreted by @ porson by the mame of ¥illiam Parker,

wko bas besn there simce July, 1934, ¥Ue dave alsc taken & nmbder
of piitarses of this plsce, which are anclosel herewith, to,ethey ST
with th: €4-gr. The poimts froc which the pictures were tgkem

uro inliccted on the dirgrex iteelf,

W g
R
¢

P AN

.
(/l .
-

3 o 3{{4‘?" bl

Flesse sxhitit the um and piotures te Dc).onu C
Deleney snl secertein whether or uot she cam 4dontify them as the
plese to wiich she refers, If tliis is not the pleace, have der
rumiah moi¥ {riirate details by whish we nay bs abh to hccto
this pleco in Cleveland, COhie,

Yery tml, yovun.

REmRDED 1/7 é /é ‘_1.4‘,«1\)
X 3. comEum T

O JC1LX Specilmtuc ‘
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1443 teaderd Building } i
Cleveland, Ohio R
Y ‘2
* ’\ ).’ "' ;‘1 v -A)
~ R Ve TR T '*"‘;,::.: ol
. . T

oetober 16, 1956s ~._ 0 .

spe3ial Agent in ChaTEe, , | o §

Cineflanati, Chioe ; : K R -

Dear 3ir: R XD ¥
Reference is mede to letter of Inspector z. 7.

Connelley to the Louisville office deted Oetoder 12, 1935,

{a whigh eertain investigetion was recuscted s to Renson bod

Groves, Xeferencs {s slso msde to letter %0 the Clevelan®

orfice from the Chicaeo office unier date of Octoder 13,

1576, referring to investigation eonducted eoncerning Sroves

at Cammond, Inilanse )

/
~ 14 1s noted thnt ?rrﬂzl/d&u:ﬂ‘» of Harracni, Intiens,

e sister of Croves, T€ entTy went to Derton, Okio, to ettand
tre funorl of aherleg\irrout, her uncls, sreviou® 4nte con=
cerainy Sroves also yrlicsztes thot he was senteaced froa

tbe U, S. District Court st Dayton, Ohlo, cn @ m~11 rodbbery
oLargss :

It 1e desired thet you eonduct fmsedisto investiga=
ticn at Dayton, &io, %o learn the eonnections of Groves iB
the eity and %0 obtein information which will essist inm his
ap;rehension. Your office is in possassion of all serials
relsting to this {ndividuel., [ ez transaitting herewith &
photograpt of Beason Groves for your uwse in thie {avestication.

e R

: > - L e s
B » e

su/1I8 LR AR ) ot . -
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gnelosure (1) o T A
¢C = Bureau / H 1.0, MaoFAPLAND

= Chiecego . ' Special Agent 1n Chargs ,— o - .
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1878 Masonic Temple Building
Ce. ™, jew Orleens, lLouisisna
”? - 1% October 16, 1938
e
. L A o) pmgm T £ e XAt IEE
- e ST . P o \ ) & ¥_. . : oL
Spenisl hgent ir Charg®, - RS R SR
Clevelani, ORio. VA > FA R
Re: Brexié . -
Deer 3ir: T
Eoclossd herewith is & €OPY of sn indictrent which
was returned by the Ue 5o Orand Jury for the Rastern pistrict
of Louisieca, Wev Grleans, La. on ey gy, 1938, ¢MAYEing rre€ o
John‘iiuntar with she erime of couspirecy o darbor s fugitive %
trom! justice, nanely Alvifharpise . | m T h kR
| €3 30 TEE )
in oconfirmation of. 8y Lelegan of sver date, you are
advised shat Fred John Hunter erteret a yloa of euilty in tue
U. . Listriet Court at Newx CrlesLs on tay 27, 1926, and on tue
ga~e Cate wag sentunce’ to tro years in s Federnl penitentiery
for ti.e crime deaoribed in this inticiment. ‘
Very Sruly yJours,
} : } o 4 ” ’ ; £ - \, : H
- o7 s g. L. Tollett,”
Special Agent {n Charge.
- . RFUCLDED , R o
. INDEX! : . i
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Form No-1
8 CASE ORIG|NATED AT cincimti R Ohto

\ DATE WHEN M

. \'1"h ‘liQBQ’,
‘| KDWARD GEORGE:

‘.

PERIOD rOR
wHICH MADL

sy NOPSIS OF FacTs: Miss .Bob‘bij( Bobbletto stetes she wrote jetter to Bureau .
requestiné that Mercy Bospitedy.

L) do, be advised she

with- vell tr xere. Cemd o1l end

,\\ ,/" Thomas and Irving Greenspoons partendsT, Market Business
Men's Club, deny that cempbells Ccoker oF others of Barker>

Karpis gang were ever in sbat clube Ke Ao TelzeToW states
he never turnished {nformation 7] Sheriff 0'Reilly which

caused raid at 2831

cnploye«l a8 600K ©

) sweet expected to re
y closes in about three weekSe Gus

]

that timse Flo Wolfe gates she 18 anable %0 1dentify photo~
EKarpis gande Mrse Harold Ste Aubin bas B0
personal recollection of renting epartment 40 Doc parke?

es Ho J5yoriele romicleary sdentified PnoYo of Campbell

a at 2831 - 1518t Ste 88 u.org.ounnm

ry DettingeT end Francis Schuchmal

unabls %0 furnish any pornnont infomatton regarding parkere

] - Chiocago
1_&.”“11‘9»4»& & 7

5 - Cleve

¢ o N“ ‘7.'3 ey 4

Karpis gange Ce 1o JacksoBy oalled & MoGrew'8s room=

4ng house, reside Philadelphis, Opyrdette

- 4ptervieve at Ue 8o tention ¥aIml, Mich, states .

ro:v‘v(gp‘::”! 2 ,“‘__..‘ b A AnSE 50 0T WRITE IN THESE spACES :
(o1 211

//___\ cwnormuw. ; ' C e .
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photographs of rred Barker and Alvin Karpis in July iseus

of Startling Detective Vagazine ar identical with - ,

photographs ghown ber by nadelini Angus in summer of 19345 .
places Lody eming with members of gang at perty at Ted
“Angus' home in sumxer of 1934; recalls two instances when
Barry Campbell exhibited pistol et asino Clud; states ‘
menbers of rker=Karpis gang drank with and were friendly
with GeorgelTiminey; that members of the gang visited the
42nd Street Cafe and frequented the Casino Club with
bandages on their faces and hands, ¥Williem Fearer, ship-
keeper, Bay View in 1934, unable to jdentify any members

of gang at Casino Clube

-
-t

REFERENCE: . Heport of Special Agent J. Vo Murphy, dated at Cleveland, . .
obio, 10/10/36; Bureeu letter dated 9/22/36e

DETATLS: AT TOLEDO, OHIO
7 B -~ I
) ' qhis report covers the investigative activities of Special

t Agents A, Jeo Norstream, A. Dickstein, He Be Vill, end Jo Vo Murphy, who
bave been engaged on the harboring investigation at Toledo, Ohioce -

The fonovrihg {nvestigation was conducted by Speciel Agents
He Bs Dill and Jo Ve Murphy at Toledo, Ohio, on October 10, 19363

' Refersnce is made to Bureau letter dated Septembder 22, 1936,
requesting that the pext time Miss Bobdbie Hobbletto, 439 Arcadia Street,

Toledo, Ohio, is {nterviewed that she be questioned as to the letter she
stated she bad written to the Buresu, im which she requested that & state~

ment be made to the press advising that she nad npothing to 4o with either |

the arrest of Bnrrypampbon or Sam Cokere /' § ; ;
on October 10, 1936, Miss Robbletto was {nterviewsd at
her residence, and with reference to the letter, she steted that s fow
days efter the arrest of Campbell and Coker she 4id write such & letter

~




%o the Bureau and gave the lstter to her prother to mail special
dalivery; that she was under the impression that her brother mailed
the letter, glthough she is not mure of this, 88 DO discussion ever
came up with ber brother about the mailing of the lettere She stated
that her request to the Bureau in her letter was not for a statement s
to the press, but & request that the Bureau write the officials of .<7nii"
the Mercy Hospitel, where she works, explaining that she was tano
way connected with the Barker-xarpis gange She stated that in view ..
 of the fact that all discussion over the arrest of Campbell and Coker “‘”E
bed died down, she does not mow care to heve the Bureau eomply with 13
her request to write the officials of the Mercy Hospital, and ¢ SRR
the letter sha wrote eventually reaches the Bureay, she requests
that it be disregardeds o ] .

}Niss Robbletto stated that she never saw anybody at .
Mcurgw's rooming house who ressmbled the photographs of Alvin Karpis
¥red ter or Milton Iett; that, bowever, she 4id ses Harry Cempdell
and his wife, gertie, at McGravws; that she recsalls vampbell end his
T wife having dinner at MoGraws; that she does pot yecall on whet 4=y
this occurred; that due to the fact that she worked every éay of the ‘
woek at the time, thie might bave occurred on & Sunday' without that
day meking perticular {mpression on ReTe ’
P e

. . - e * - B - -

The following jnvestigation was conducted by Special
Agents Ae Jo Norstrom and Ae Dickstein on October 15, 19363 .

Reference is made to the report of Special Agent Jo Ve
Marphy, dated Octobder 10, 1936, at Cleveland, Obio, wherein on
page 58, it wes noted that Jack]armstron&, 0631 Stamford vrive,
Toledo, Obio, & Toledo police officer, advised that he had no knowledge
as to the activities at x4 YucGraw's rooming house, &s he psd only
visited this place once during the past five yoars, that viseit being

. 1n August, 1936e | |
In an effort $0 getermine Amstrong's oredibility in

thejtatanento made by him, Agents gpterviewed Mrs. Armstrong &t
her homs in the absence of her hus o ' -

‘ . She informed that she and Clare McuTraw were girihood chuns,
end that she bhas kxnown B4 Mcuraw for the past thirteen yearse Howevery
she stated that ghe had pot seen Mrs. Mouraw for & pumber of yearsy
R until shortly vefore the npprahension of Barry vampbell, at whieh

A time she met Mrs. Meuraw at riedtkes pepartment Store in Toledo, sl -

"~

®J e
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Mreo. McGraw jnviseld her to her home. She related that she aid
not accept this invitation, but shortly thereafter Mrs. MoGraw
injured her hend, end asked Wrse Armstrong to assist her periodi-
cally with her houseworke

B ek e S o e weie vt P aadt

. Thereafter she viiited ui-s. Mouraw on six or noro 00=
casions at her home 20113 Adams Street, and upon the f£irst occasion,

was introduced to HarTy Campbell, whose photograph she fdentified, - ..
: end his wife, as Bob apd gertie, She further recalled that she was i
* also introduced to one , Who was & boarder at liCcuUTaWS, although

she was unable to iden ity the photograph of Sem Coker, yet she stated
thet this protograph dore a strikxing resemblance to TommYe

Therecafter, Mrsa. Armstrong sald she saw Gertie and Bod
on several occesions at the McGraws, and recalled that Bob ordered
beer for her on one such visite She snformed that Mrs. MeGraw
pever volunteered {nformation as to the identity or activities of
Bob and Gertie, otber tham to state they had once roomed at the
McGraws, and Mrse Armstrong stated that she knew mothing whatsoever .
gqbout thems As to Tommy, Mrse Armstrong informed that she oould '
offer no information, &s she had merely beed introduced to him, and
Xnew nothing sbout him, nor had she been told anything by Mrse McGrawe

© * ¥rse Armstrong further recelled ¢that following Cempbell's
apprehension, she visited the McGraws, and Mrs. McGraw told her
thet she and Ed were absolutely innocent of any wrong d0ing, but
she 4id not explain to Mrs. Armstrong how Cempbell and Coker came
to 1ive with them at their rooming house, ROT 4id she furnisb
further information about either of theme

She further advised that at no time aid she ever meet
any other people, other than those above pentioned, at McGraws,
and consequently was unable to furnish any jnformation of valuee -
i She eslso stated that f0llowing her visits to McGraws, she would
call for her pusband et the Safety Building, and to the best of
her knowledge, her busband had never visited the McGraws during
the period of tims above mentionedse . .
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The following jpvestigation wes conducted by Special
Agents A. J’..Norstrom and A, Dickstein on October 12, 19363

Reference is being made to the report of Special Agent
Jo Vo Murphy, deted at_fleveland, Ohio, October 10, 1936, wherein
4t 1s poted that Ethel ert, when {nterviewed advised that Mrse
Louise{Hubbard had been a cook at the 42nd Street Cafe, Toledoy,

ohio, Tor the past two yearse v . . ¥ -
¢ : . ‘ . - a-

Toledo, Ohios She {nformed that she is the oldest employee at the
42nd Street Cafe, baving been employed at that place as & cook for
the past two yearse She related that the kitchen in the cafe s in
sach a position that she has an unobstructed view of the bar and

{ts patrons, bowever, she was not ina position to note who the
patrons were in the main dining room of the cafs,

. . Photographs of members of the Barker-Karpis g8ng were
exhibited to heT, ‘but she informsd that she was unable to identify
any of them &8 1ikenssses of persons that to her xnowledge patronizod
the cafe. Although she stated that the photographs of Alvin Karpis
apnd Willie Barrison appeared familiar to her, she was unable to as-
gocliate then with any time OT places - - - e - e e

She recalled on one oceasion, however, following the ap=
prehension of Campbell, that 8 women seated at the bar of the cafe,
was poirted out to her by a customer, 88 Barry Cempbell's wifej -
thet she could pot recall baving ever seen this women in the cefe
vefore, and 4ces pot recall her f{nformante
. ghe further faformed that elthough J’os\}ﬁdsooo frequented

the cafe four oOr five nights 8 week during the winter months, she
had never been introduced to him, BOT 4id he ever converse with
other employees. She informed that he was never in the compeny

of anyone other than bis wife, and never mads his presence potice~
able, She further related that she had DO affection for the .
Broadways Or the Roscoes &8 they treated the employees poorly and
underpeid thems » ) S L - :

Mrs, Bubbard informed tbat she would be willing to lend
eny assistance that she oould, but that the only oonversation that
she had eveT heard relative %o this matter, was that Ethel Julert,
e waitress, had t01d her seferal months previously, that Joe Roscoq
e bad got himself in @ mess about some missing doctor, and that the
s, euthorities wers searching Middle Island for the bodye -

_ ! P . _
Mrs. Hubberd was {nterviewed at her bome, 16153 Brosdway, .- '



|
|
|
|

.

v

,of the Karpis geng, sbe remerked %o Ha
-’ JaexBroelway, and a bartender at the café, that the anthorities

—

She further informed thet the‘Broadways were exceedingly
careful ebout their conversation, #né when anything of i{mnortance
was discussed anon’ then, it wes spoken in the gyDEY tongue.

Mrs, Ethel Julert wes then located at her home, 218
sarion Street, Toledo, Ohio, by Agents and upon reinterview she .
{nformed that several months mgo, when newspaper: printed an ae=- .-
count of the searching of Middle Island pr the body of a doctor .
rr%Eroadtay, a nephew of -

were gearching for a doctor at Middle Island, and Barry Broalway
stated that, "Joe is in serious troudble, because the anthorities
are looking for Ur. Moren on the 1Island.,” $She informed that no
further conversation was bed on this point, and that this wes the
only occasion upon which she heard any¥hing with reference to this
matter discussed, '

Mrs. Julert further fnformed that rrgnci*Seahnder, who
resides in the same block as she, on Marion Street, would de inwe
good position to know ebout Roscoe's affirs in thet she hag been ;
employed as Roscoe's housekeeper for the past Yyeer, and on Saturday

- nights as & relief waitress at the 42nd Street Cafe. 8hs further

{nformed thet Mre. Caney Roscoe can neither read nor write, and that
Miss Sealander reads for her. she related that Francis Sealander .
informed her that Mrs. Roscoe was very upset gsbout the present in-
vesiigetion, particularly thet perteining to Middle Island.

Interview was also bad with ZzmettiDreyer, vartender at
the 42nd Street Cefe, at his home 142 Segar Avenue, Toledo, Ohio,
He informed that he has been employed at that place for the past

two years, vut with the exception of the past four months, has
elways been employed on the dav shift, at which time the cafe is

patronized by the pei{;hborhoo& _trado.' .

When shown photographs of the Berker-Karpis gang, he
i{nformed that e of them appeared familiar, with the exception
of that of Jo rock, whom he stated he could pot associate with
any definite time or place. He informed that prior to his employment
at the cafe, he was employed for six years at Bunyon Brass Company,
on Spencer Street, Toledo, Ohioe ) . L :

~ He further stated that he has known the Broadways apd
Rozeoes for the past ten years, but xnew 1ittle of theiy activitiess
He informed that Rosco®, perticularly, never talked to anyons around
the cafe when visiting there, and was never accompenied by anyons
other than his wife. He qnformed that George Piminsy visits the )
place frequently, and occasionally talxs to Roscoe when he is thers,

t
i

'
+

but that he is not well acqueinted with Timiney, and kmew nothing
concerning him.
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The fcllowing investigeation was conducted by Special
Agents A, Jo Norstrom end A, Dickstein on October 8, 1936:

- . William nlooni\'iiriek, when interviewed, as is set - . -~ T
forth in the report of Special Agent J. V. Murphy, dated at tro T
Cleveland, Ohio, October 3, 1936, advised tbat Jimmy lavender . :
had driven for the Private Ced Compeny for a few mopths §n 1938¢ .. 7 .
,  Lavender was loceted and {nterviewed at his bome, 1111 Heston s
Street, Toledo, Ohios - v N ,

He advised that he is 27 years of age, married, and
bas two ohildren. He §nformed that he was employed for six years
at the Defiance Spark Plug Compeny, Toledo, until April 1, 1936,
being laid off on that date, From the latier date until March 1,
1536, he was unemployed, dbut was employed by the Private Cad Com-
peny from march 1, 1936, to May 15, 1936,

He was shown photographs of the members of the Barker-
Karpis geng, {ncluding those of Sam coker and Harry Cempbell, but
he informed that he eould not identify any of them as likenesses -
of people he had previously knowne '

* He sdvieed thet during his employment for Greenwald
he worked on tLe day stift, He further advised tkat he occasionally
mede calls to B4 kcGrew's, 20113 Adams Strest, as well as to the
Little Club at Point Place, but never recalled heving driven any

of the ebove-mentioned personse - Tt '

0****##‘?“

A}

S Yoo . PN ‘:»
' The following investigation wae conducted by Special ~
Agents A. Jo Norstrom end A, Dickstein on October 9, 1936:

Reference is made %o the report of Special Agent J. Ve
Murphy, dated Ootober 3, 1936, at Cleveland, Ohio, wherein it s
stated that Willianm Wilson Wirick, when interviewed, sdvised that
one Al Abele, had driven for the Private Cadb Companye :

' Abele was located ot his home, 625 Locust Street, ‘Toledo,
~ Ohio, and requested to appear at 515 Edison Building, the t emporary
offices, for interviews . " : .

When interviewed he advised that he was S7 years of age,
married, but se ted from his wife, end at the present time 18
employed by Harr ‘Levine at the vourtesy Club, a gambling place
at 5133 Jefferson Street, Toledo. He informed that he was formerly

e e+ g e
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an updertaker, and at one time was the owner of Abele's Funeral
Home, loceted on Cherry otreet, Toledo,

He informed that he had knowd Frank Ureenwsld for a -
mmber of years, and spends a great deal of his time around the  * R
office of the Private Cab Company, occasionally driving as a re- T
liaf driver for Greenwald, He stated, however, that bhe was only -
employed steadily by Greenwald for four weeks, either in January
or February, 1936e B i e o

$

He was shown photographs of the members of the Barker-
Xarpis gang, dut failed to id:ntify any of them, other than that
of Milton Lett, which photograph he stated he believed to be the
likeness of an individual be had driven from McGraw's call house
on one occasion in Februarye R

He recalled that one tims in Fedbruary 1936, although he \
was not gertain of the date, bs received a call from either McGraw's

or Joker{Eennedy's, although he was {nelined to believe it was . !
McGraw's, and when he arrived at the address, Lett was standing ;
in front of Lamb's Grill at 2011 Adams Street, and hailed him. He

then drove him to the corner of Madison and Summit Streets, Toledo,
Ohio, and Lett paid him fifty cents for a twenty-five cent tripe

Abele stated that he oould mot be positive ‘in hie fdentification,

but that he wes reasonably sure that Lett was this person. Other

than the above he could not recall ever having seen &any of the
{ndividuals whose photographs were displayed to him. He further

edvised that he could not remember if this jncident took place in

the day or in the evening, in that he drove on day and night shifts

on different times when employeds v . _ B

wk R R EREEE B %
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The following jnvestigation was conducted by Special
Agents Ae Jo Norstrom and A. Dickstein on Octover 9, 1936:

While interviewing mmrdziueman. a fommer driver for
the Private Cab Company, Agents ascertained from Winseman that he
believed that Gele¥ritz, a customer of the Private Cab Compamy,
had visited E4 McGraw's at 20113 Adams Street, Toledo, OD BUmMSTOUS

" occasionse - . . . ¥

; ‘ ,' ! ) Y . N ‘
Interview was had with Fritz at his office, 801 Produce
gxchange Building, where he eonduets a dental laboratorye .
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1 Fritz explained that he is married and resides at
£ 312 est Uekland street, 1oledo, Ohio, He informed that he
? hed never been in MoGraw's place, although he frequeantly visited
Charles =Joker"{Kennedy, who resides next door to McGraw's, and .
whom he has known for the past tweniy years. He further stated =7 ey
that he 1s not acquainted with Ed or Clare MoGrewe » : . L

+ .
Lum

He further advised that the only discussion be had - o 3
heard relative to campbell, by Kennedy, was following vempbell's,
apprehension, at which time Kennedy informed him that Campbell
had 1ived next door to Kennedy, and eome eriticism had been mds
of Sheriff O'Reilly by those present et the time, although Kennedy
414 not express an opinions oy g S e

Kennedy 414 not {ntimate, however, that he had met
Cempbell, then known &8 Miller, other than to state that Campdell
drenk beer in Lamb's Grill, underpeath XoCraw's, and had been &
good spender $0 the extent of giving the paper boys tem or fifteen
cents for a peper, thereby attracting at?ention to his liberal ‘}

ways of epending moneYe N ) , /

¥hen shown photographs of Campbell eand the Barker-Karpis

gang, ¥riiz stated that the photographs of JTimmie Wilson, ¥illie
{Barrison, and Alvin Karpis appeared very familiar to him, and

that he was positive he had seen these {ndividuals, particularly

Wilson, on & pumber of occasions, but was unable to assoclate any

of theae peraons with any definite place or time. Ee further ad-

vised that he had frequently gons to the Little Club, formerly

the 014 Casino Clud operated by Bart and TedJangus, and the 42nd

Street Cafe, at irregular {ntervals, and the {t was very possible

that he had seen these individuals in one of the aforementioned

places, although he could not state definitely when he had seed

them,

P22 1
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The following fnvestigation was conducted Sy Special
Agen® Ae Jo Horstrom end A. Dickstein on October 9, 19368 )

Xlwood'trilton, & former driver for the Private Cad
Company, as set forth in report of Speciel Agent J» Vo Murphy,
dated at Cleveland, Ohio, October 3, 1936, advised that the only
occesion be saw Harry Cempbell, was at & time when he picked up
Tix"Wilson, & 61ty fireman, at Goulet's Grill, Wilson was located
and interviewed at his hons, 662 Nesselwood Avenue, Toledo, Ohioe

|



He advised that he is 52 years of age, single, and is
a member of the Toledo Fire Department, stationed at the Nesselwood
and Petroit Avenues fire station. He {nformed that he has known
¥red{Goulet and Sheriff JWB?O'ROil]J for twenty-five years, hav-
ing essociated with them es a boy. He further stated that he fre~
quently visited Goulet's Grill at 2130 Monroe Street, Tolsdo, and < "’
often went in that place twice a day, : S R

o . Wilson identified the phot ;raph of Harry Campbell as 8
? - 14{xeness of & man known to him as Bo 1ler, whom he had seel ot
. Goulet's Grill on numerous occasions with & woman, whose fdentity

be 4id mot know, dut whom he Delieved was Miller's wifee

wilson further related that he never mixed with Miller,
and never personally met him, although Miller was nearly always
present when he, Wilson, visited Goulet's Grille He informed
that he knew 1ittle of Miller, other than that he had learnsd
that Miller was & eontractor, end as he behaved like any other
ordinary citizen, and never pade himsslf conspicuous by flashing

. any money, he, therefors, had no reason to suspect »hin.' .

LI ! ) .
wilson further stated that he saw O'Reilly in the T
Goulet Grill on several occasions, but mever recalls having seen
Otkeilly drinking beer with, or sssociating with Cempbell, He
stated that O0'Reilly spent the ma jority of his tiwe in the rear
of the grill where he kept his dogs.

Wilson also stated thet he recognized the photograph
S of Sam Coker which was exhibited to him, as the likeness of an
' {ndividual he bad seen at voulet's Grill on several occasions,
but informed that be had never dbeen advised of the name Coker
used at those times, or bad hxe ever drank with him while visiting .

the grill. ; p . p

P
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He further informsd that h; ‘never heard or saw anythiig
prior or subssquent to Campbell's apprehension that would tend to
csuse suspicion as 0 Can;pbell'.. true identitye .. :

Qe

. fho following investigation na»oondncte& by Special
Agente Ae Jo Norstrom end A, Diekstein on October 9, 19362

S ' Upon request of Agents, ¥renk P. Greenwald furnisbhed
L e the daily trip sheets for the Private Cab Company from January
- to May 1936, for the purpose of exmsining same for pertinent .
aates and entries therein of value to this invaestigation. ureenwald
jnformed that he is only required to xeep such records for a period

£
§

of six months, and consequently he had destroyed such records prior
i to January 1936e :

. - 10 -
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Upon examination, the records furnished were found not
to have been kept in & peat and orderly manner, and were in no
g sense complete. A thorough exsmination failed to disclose any
3 pertinent data therein that would be of any assistance to this R
. investigation, end the same were returned to ureenwald, It will -:.& oy
be further noted that during the course of examination, many trip "
shoeets were found to be undated, and for the month of Jenuary 1936, ..
particularly, trip sheets for & number Of pertinent dates were e
missings X e }; ’ ' & * : -

,
L ow - L * -
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The folloving {nvestigation was eonducted by Special '
Agents Ae Je Norstrom and A. pickstein on October 12, 19362 .

Reference is made to the report of Special Agent Je Ve
Murphy dated at Cleveland, Obio, October 10, 1936, wherein it is
noted that sdward Winsewmai, a former driver for the Private Cad
Company informed tpat on several occesions he picked up Harry i
Campbell at the Peacock Inn on Monroe street, Toledo, Ohioe !

-~

Interview was bad with Burr Parker, propristor of the
Peacock Cafe (mot Inn) at 2007 Monro® street, 'Woledo, Ohio, who -
g4nformed that he bas owned this establishment for the past sixteen
months, and prior to that time operated a dry cleaning establ ishment
on Central Avenue in Toledo, for a number Of yearse

— ——— - e

When photographs of the Barker-KarpiP gang were ¢ ibited
to him, Parker informed tbat those of Williex neaver, Ji #ilson
and Harry Campbell appeared femilier, dut could not recsll in what
copnection, OT at what time oOT place he had seen theme Wwith partieular
reference to Cempbell, he {nformed that following Cempbell®s apprehen= .
sion, he noted Cempbell's picture {n the newspaper, end tried to TO-
call if ever he had seen Campbell in his cafe, in view of the proximity
of the place at 21323 Monroe Street, yhere Campbell was when teken
{nto custodys He jpformed that he recalled only thet on ons ocecasion
thet en individual resembling Cempbell bad beend in his place, vhen &
person whom ne stated resembled the late photograph of Campbell very
much, while arinking at the bar, asked where the men's room was, end
that he recalled observing this ipdividual walked with e slight limp,
and upon Ceﬁb.ll' s npprehension theorized that this person must bave .
been Campdbe . : , : ' . X

B B !
L - o : A . -
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Other than the sbove, he informed thatl pe could not be
certain that Cempbell was a reguler customer at nis place, else
b pe would bave been eble to recognize bis pbotogreph without aif-
f 24 caltye

4n the tavern businsss, and consequently his patrons were pot
well known to bim from years of acquaintanceship, end in that be
pet s0 many new customers, it was {mpossible for him to recall
"them ell, providing they were steady customers, and patronim oL
pis place frequentlye " ' ‘ A

- -
- . C

unnnnn'

The following {nvestigation was conducted by Special
Agents A. Je Norstrom and A. pickstein on Oetober 14, 19362

Reference is made to the report of Special Agent Jdo Ve
Murphy, dated october 10, 1936, at c_levehnd, Ohio, wherein 1t -
will be moted that william §ilson Wirick recalled drinking with
Sam Coker, and baving seen Larry Cempbell at the larket Business .
Men's Club, 216} sSuperior Street, Toledo, Ohio, which place is
operated by Johnny ‘'homase .

.

3
’

After baving received telephonic jpstructions from
Inspector Ee Jo Connelley at Cleveland, Ohio, Agents Jocated

Thom2s at the aforementioned address, and he accompanied Agents

to 513 Kdison Puilding, the temporary oftioces, st which place he -
was {nterviewed.

, qme following signed statement was obtained from Thomes,
tpe originel of which is8 being retained in the Cleveland office files:

-

w513 Edison Building
wToledo, Ohlo
noctober 14, 1936,

*1, IOENY*BMS, do hereby furnieh the following
signed statement to gpecial Agents A. J, Norstrom and -
A. Dicketein of the Yederal Bureau of Investigation, U. 8.
pepertment of Justice, of X own free will, without threats
. or promises of reward. 1 have 2180 been advised that this
statement may be used against me ip a court of lew, if the
Government deems 1t advisadle to 40 e :

-l =

parker further stated that tuis was his first yenture
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»] am 42 years of age, married to Katherine Thomas
and reside at 2105 Warren Street, Toledo, Ohioe I am the
proprietor of the Market Business Yen's Club, 216% Superior
Street, Toledo, Ohio, which e¢lub has & membersbip of 2850
persons, with dues of ons doller & yeer, Ligquor is served
at the club, end I also have a roulette wheel, and slot
machines on the premises. Admission to the cludb is dy . = -
membership only, which cards are izsued in the members names,
and are velidated by my signature, It is absolutely necessary
that I know the identity of the holder of every cand, end X
can state that I know the {dentity, name, occupetion of at
least 95% of the members O customers at the clube I wild
state that since the opening of the 6lub, no person bas -
patronized the c¢lub who was not recommended or known to me.

1 have a very select clientele, and I will not permit hood-
lums or racketeers, who are known tO me, to patronize the
place, I am continuously on auty from 2:30 Pe Moy %0 late
the following morning, and I work from 14 to 15 hours & day,
seven days & week, inecluding Sundaye. v g

»I have been shown photographs of all pembers of the
Barker Karpis gang, including those of Alvin Karpis, Barry
Campbell, Sam Coker, Artbur Barker, Fred Barker, Willian
Harrison and others and state positively that I 8o mot xnow,
por have I ever seel the individuals whose likenesses appear
op these photographs 0f the above group of photogrephs, only
that of Dr. Joseph Fe¢ Moran appears femiliar, although I
cannot associate them with any time or plece. I might state
that I have read detective magagines for a pumber of years,
{neluding the Detective published in Chicego, Startling
Detective, True petective Series, end e number of others,
the names of which I cannot recalle ' . ,

*I 4o recall baving read of the escape of Alvin Karpis
and Harry Campbell from Atlantic City, Ne Jo, police in Januery
1935, end I read of the {pcident in a detective magazine, and
1 undoubtedly saw their photographs at that time, However,
although having seen these photogrephs et that and other times, -
T wish to state that I have never seen these individuals ia
person, either et my club or any other places e

I might state that I have also read numerous newspaper
accounts of the Barker Xarpis gang, in the New York Daily
Mirror, The Toledo Blade, the Kews-Bee, and Times, and perticu~
larly of triel of Arthur Barker and others, in the Sunday ”

Chiecago Tridbune or Examinere



#*I have read tle foregoing stetement consisting of
two typewritten pages, and the facts I have given therein
are the truth to the best of my. knowledge and recollection.

WITNESSES: o | /s/ JOENNY THOMAS
A T Norstrom - ' . S e
A, Dickstein - L / o -

Special Agents, :
Federal Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice,
1448 Standard Building,
Cleveland, Ohioe"

S———————

It will be noted that Thomas emphasized the fact that all
customers of the clud were known to hime In particular, he emphasized
the fact tbat all who sought edmission to his place hed to possess '
membership cerd, or he acoompanied by a person bearing a card, Oor oms
to whom it was known & card was issued, Persons who patronized the
place for the first time were then given an edmission card, which
was countérsigned by Thomas, and the name of the member wes entered
! in a membership book, which also contained the by=laws and minutes
g of the elub, He further {nformed that unless & person's name eppeared
’ ir the memberskhip book, be has mever petronized the clube

Thomas informed further thet the club was originally in-
corporated under the Ohio laws on Decamber 16, 1932, by Joseph Lo
Bertman (Joe Rose), Artbur J. Hand, end David G, Bartmen, who are
y the present proprietors of the Dutch Village nite ¢ludb, Toledo, Ohioe
T A : The club wag given & social elub charter, being #153500, Thereafter,
SRS and sabsequent to the repeal of probibition in the latter part of
: - 1933, Thoms purchased the charter from the original incorporatorse
He informed that he is the sole owner, but has a dumy board of
directors, and officers to eomply with the Ohio State Laws. At the
present time he {s 1isted as Steward of the Club, Carl Brendeis, &
Toledo attorney, is in possession of the books and records of the

elud, s0 stated Thomase

: Agents {nspected the ¢lub premises and were ghown a five
cent and twenty-five cent slot machine that were in operation, as well
as & roulette wheel, located in ome of the front rooms, Thomas al-
vised that the wheel was played only by request, and that the slot
machines and wheel keeps bim in business. He further informed that
he only handles the better grades of 11quoTs, which are dispensed

E
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from a circular bar, loceted in the center room of the cludbe He
¢ advised that he operates witk a Dé night club liquor licenss,

/ which requires a 1100 Ae M, closing bour, but ttat he ordinarily
did not close until 5 or 6:00 Ae Mo . .

IR P T T . -

' Thomas further related that prior to repeal, he had
been arrested ten OT eleven times for bootlegging in Toledo, --_
Ohio, end hed served two short sentences at the Daytos, Ohio
Workhouse for violation of the Retionel Prohibition Ast, Bince
repeal, Thomes informed that he had not been arrested, aslthough
he conducted 2 gambling establishment, end sold liquor after
closing hours. He explained this fact by seying that he never
went out of his way to meke trouble, refexrring to the current
controversy between Bel Aronoff and Ben Herris, gamblisg
establishment keepers in Toledo. BHe informed thet Captein George
Timiney and Detective Art Langendorf and other police officers 00~
cesionally dropped into the ¢ludb for e drink, but never molested him
for violations of the lawse S T

N v

He informed that Ti{miney's last visit was about a month
ago. Thomas further advised that during all the years he bad
operated in the oity of Toledo, he has never been approached to
pey protection money to anyone in Toledo, and although he believes
thet protection money is being peaid, he could not stete who was
paying it, or who was receiving it.

#hen an gitempt was made to question him as to his wife's
activities (Maxine Belmont) he became quite indignant, and informed
that she hadn't bedn in the rackete for yeers, and thet he would be
eshaped 4f anyone of his friends kuew that his wife went under the
pame of Maxine Belmont, or had anytbing to do witb prostitutiods
Fe denied that bis wife had anything to &0 with the vice situation
in Toledo, and gpformed that he expressly made her get out of the
recket years 8g0e¢

Thomas was particularly questioned as to his having
read of accounts of the parker-Karpis gané in detective magazines
and newspapersbe He informed thet he read 2 pumber of such megazines,
for a number Of years, the choice of the magezine depending upon
the advertising of the contents OD 4¢s cover. He could name RO
perticular magazine in which he had reed of accounts of this EanEs
but informed that he preferred that megazine thet devoted several
pages to & 1ine-up of eriminals wanted by police, al though he oould
pot name the magazine. He further related that he read a detective
magezine whenever he had the time, which would be sometimes once &
week. He perticularly recalled reading the Bremer trial in St. Paul,
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Minnesote, a8 well as tke guicide of Jack Peiffer in 8 detective
megazine. Yhen shown recent photogrephs of Barry Campbell and
Alvin Karpis, he immediately pumed them, 86 heving seen their
pbotogre.phe in recent detective mageziness

He informed that from his reading of detective magazines, . .
end having seen the photogrephs of Campbell, Karpis, and other ST
members of the gang therein, he would bave been able to identify ’
them {mmediately, 4f bhe had ever ssen them On the street, or if . _
they ever put {n their appearance at his establishmente t Co

1t should be noted tbat the specific {pstances, OF
the names Of persons accompenying coker and Campbell, were not
mentioned to Thomas, 4pn that it wae believed that such data would
disclose the source of this gnformatione This was thought advis-
able, in view of Thomas' specific and vigorous denials, a8 well
as his attitude of complete {pnocence, from whieh Agents geined the
jmpression that he meant 0 tell nothing whatsoever, even if con-

frcnted with the factse

An inspection wad mede of the pembership book of the elud.
by Agents, but none of the pemes therein appeared familier to Agents,
as being persons xnown to this investigetion, OT as aliases of
subjects herein, altbough approzimtely 220 typewritten pemes wWere
1i{sted therein. Thomas also produced several index cards to be
enterad, upon which, amFg others, eppeared the signatures of Edith

\Barry and Marion Cherry owell, 504 Commerce Guardian Building, Toledo,

Ohioe piséreot inquiry'of Thoms s revealed that the latter woman is
a frequent visitor at the ¢lub, is 40 years of age, and operates &
multigraph oompeny in Toledo. 8he 4s undoudbtedly the Marion men-
tioned by Wirick, as having been present at the party given by Coker
at Thomas'e . ) ) . . ~

\
. ]

Thomas stated that in addition to himself, his only

employee 18 Irving Greenspoon, & vartender. He informed that

Julius, 8 porter for ¢he Davis Dry Cleaning Company of Toledo, Ohio,
cleaned the place in the morning, but was never eround during busi-
ness hourse Prior to the employment of Greenspoon in SeptembeT 1935,
he employed Charles WiebeT, pow employed at Indwig's Bar, 81% Jefferson

Street, Toledo, Ohlo.

N
)

Immediatel on the conclusicn of the interview with
Johnny Thomas, Irving'{reenspoon was brought to 513 Edison puilding,
the temporary offices, from the slub, before he had an opportunity
to discues this matter with Thomase - ' : K ‘o
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He informed that he 48 20 years of age, and resides with
hie parents, Alex and Sadie Greenspoon at 2344 Vermont Avenuse, IR
moledo, Ohio. He informed that he greddated from high school 1B . .~
the city of Toledo, in 1933, and worked as an auto mechanic and R
truck driver prior to his employment by Thomas in September 1935,
He furtber informed that he mst Thomas through his brother=in-law
¥r., Blumberg, w}:xo_é is employed by Ben Aronoffe ‘ H

) . i . r N v

He informed that bhe is employed as bartender from
11:00 A. M., until closing time the following morning, deperding
upon business, and works seven days & weeke He further stated that
he is practicelly always at the elud during business hourse

Greenspoon steted that he was unable to identify the
photograph of Sam Coker, or Harry Gampbell, or other members of
the Barker-Karpis g2n&, as being likenssses of customers he had
seen et the club, When asked if he recalled s patron who flashed
$20 bills at the club at any time, ho 4pformed that he recalled
only one such occasion, that being some time during the past winter,
when en ipdividuel whose name or identity he could not recall, and
whom he stated he 414 not believe that Coker's photograph resembled,
al though ‘he would not state this positively, spent the entire night
_ until four o'clock the following morning, spending money profuaely.
F He stated the reason pe recalled the i{ncident is because this person
bought drinks for the house several times, which wes unusuel, end
B rvacmt xept him dbusy changing $20 vills to play the slot machines. He
A further recalled that Thomas was present, but that he wes drinking
: with everyone, and ureenspoon had to attend the bar alomne, which
xept him too busy to even wash the glasswaro. He further related
that the party continusd until four o'clock that morning, -
he belisved that everyone drank whiskey sours all nighte

Greenspoon stated that Thomes later remarked to hin
that he wished that this guy would come back moTe often, as they
4id $50 or $60 worth of business from the bar alone. Greenspoon
{nformed that he had never seén this person prior or subsequent
to that time, as he 414 not know his identity, and would have
remembered him 4f he came in again, Be further related that be
could not describe him as he had only a hazy recollection of the
ocourrence. Be 414 recall, however, that this person remained until
most of the patrons departed, and that a number of persons bed asked
bim who the guy was that was flashing all the doughe " ‘

~v

Greenspoon furtber jnformed that be recalled that Fdith
Barry was present that night, as she was playing the twenty=five
cent slot machines all night, elthough he was unsble to state whether
she was in this person's partye Ee recelled her in that she is a

-l



slot machine eddict, end on some occasions she would pley @ slot
mechine for nine or ten hours, getting the jackpot six or seven
times a nighte

Greenspoon was uneble to recall the gdentities of other
persons present that night, although in subsequent questioningy ¢ - - e
be admitted knowing Frank Greenwald and Anna Pierce, as well as CR
the identities of all of Greenwald's driverse He informed that
Thomas 414 not eare to have cab drivers frequent the place, and
© gor that reason they rarely drank there, although they were al-
jowed in the clud to get @ customer OF to make changse . K

Greenspoon advised that all patrons of the c¢lub wers
pot known to bim or Thomas, and that it was only necessary that
they bde accompanied by someone known %0 the club. He further 1p-
formed that strangers and all patrons were pot given membership
cards, eand that e number of the patrons were unknown to him by
pame and never wer® gesued cards. He informed that ordinarily
he edmitted the customers at the door, and on pumerous occasions
he bad admitted people whon he 414 not know, but who were accompanied
by reguler patronse ‘ X : . : :

He further stated that he 4s ordinarily busy, either
tending bar Or running the roulette wheel; that he pays 1ittle
attention %o the patrons, and would not know their faces unless
they frequented the clube He wes quite positive in his assertion

that he bad neveT seen Campbell at the elub.

Greenspoon added that he would cooperate {n every way
possible, and seemed sincere in this statement, i{n that he To-
1ated that he was very young, and 4id not wish to be {nvolved in
any trouble for his present position meant very 14{ttle to him,
end that he expected to #llow a more gainful occupation when the

opportunity avails itselfe -

Johnny Thomas furnished Agents with two blank menmbership
eards which are furnished to his patrons, and these cards have been
4nitialed bY Agents end are being made a part of the Cleveland office
f£ile in this easte . )

In view of the pouibnity of Johnny Thomas' being &
potential sudbject of this invesﬂgation, Agents econducted 8 search
of the eriminal files of the Toledo Police Department, subsequent t0
which the following criminal record was disclosed: . ;

- 18 =
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Thomes was brought to the office of the chief of rolice at Toledo,

ohio, on 2-5-21l, and he was thought to be implicated in booze

running and dope peddling. These activities he admitted to wcKay

a’ter being photographed, dut said be 4aid not handle junk any moTre. :
The Chief of Police ordered him photographed, but his photo was ~ T

RS2 204

pot placed in the rogue's gallery. ok R .

-

. -

A

e

The following "do.ocriptlion was obtained of Thomas from
the 1oledo Police Vepartment, Toledo, Ohio, end seme is being set
forth berewitht ST, _

’
4
’

P

,
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Name - Johnpy ‘Whomas, aliases:
- = C Joht)?'{'rioni ’ Johnt'rroyono,'

Louis Brown, .
Age - 25 years on 11-5-21, . .
B.i&ht - snw v o ‘.; »_::‘ SR
Weight - 150 pounds -t
Build . " - Medium - .. .
Complexion - Medium dark ' :
Kyes - Chestnut .
Hair - Dark chestnut, thin on tope
Teeth - rour gold crowns on left side

Two - " " right *
Nationelity - Italian.
Occupation - uiven auto saleaman
relatives = wife - Maxins}rhomas, alies Maxine Belmont
ringerprint Classification: . : : ;

- 26 10 0
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A photograph was obteined of Johnny Thomas from the Toledo
Police Department and same is being retained in the Cleveland office
filese ) oo -
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The toilowing fnvestigation was conducted by Special
Agents He Be Vi1l and Je Ve Murphy at Toledo, Ohio, October 15,
19363

Reference is made to report of Special Agent Jo Vo Murphy,
Clevelend, Uhio, dated October 3, 1936, wherein on page six, Aldert
Drew of 2841 - 131st Street, Point Place, Ohio, mentions that -

1zerow, who operates the yoledo Cab Gompany, might have given in-
formation to Sheriff James O'Reilly, which caused the sheriff to reid
2831 = 131st Street, looking for Alvin Karpis and Harry Cempbell, in
the latter part of January 1835, - = : ! ’

s

. A, Telzerow, residence 5718 lakeside Street, Point
Place, Ohio, was located at the Us & 0. Docks, Bay Shore koad, Lucas
Gounty, where Telzerow had a eab stand, He stated he operates the
Toledo Cab Uompany, with cebs at stands at the ¥aldorf Hoisl, Toledo,
and et the C. & O. Docks; that most of his cab business is "piek up®
fares; that he has never answered any calls for cabs to pick up any.



e

b persons at the Little Cesino Club, although he has driven persone

' to that club, having picked them up at his stand et the valdor?
Botel, and frequently the passengers woulé ask that be call at

the Little Casino Club to return them to town later in tbe eveninge. .
Mr, Telzerow steted most of the cab busipess to and from the Little .. -
Cesino Club was done by the Red Cab Compeny and the Privete Cad

com . . . . e “ . - - . . . ‘:

a .

: Mr, Telzerow stated that he never knew who resided at }
0821 = 131st Street, Point Plece, Ohio, during the summer of 1954,
and never discussed with either Albert Drew or Sheriff O'Reilly,
who might bave 1ived at that eddress. He stated he never was in
the ILittle Casino Club, but knew thet it was operated by Ted and
Bart Angus during 1934, and is now ealled the Little 01ubhthat ot

ow

he is acquainted aith Ted Angus, who used to live near Wi

Beach, in Point Plece, Ohio; that while he has no personal knowledge
of same, it was common gossip that Ted Angus used to be the collector
of the pay off on gembling and prostitution. He stated he never at
any time drove euy jandladies of houses of prostitution to the :
Casino Club, as thal clase of trade usually patronized the Red

Ceb Company or the Private Cab Companye , o
Ax‘!/ Langendort

melzerow stated he knows George Timiney and
but never saw them at the Little Casino Clube He stated he does not
xnow Joe Roscoe, and has never been OVer to Middle Island in Leke
] Erie. Also, that be is not acquainted with Ludy leminge

Photographs of members of the Barker-Karpis gang were
pon exhibited to Mr, Telzerow, and after carefully examining same, be
stated thet be is unable to identify eny of them, with the excep-
: tion of photogrephe of Alvin Karpis and Barry Cempbell, which
photographs he stated appeeared 1n the Toledo newspapers when they

. were ‘pprehendzd in early pert of my 1936 ' : ;

Pt tId il

The following 1nvesﬂgat10n was oconducted by Spoéld
Agents Ae Jo Norstrom and A. pickstein on October 10, 19363 .

In an effort to locete gor interview Charle weet,
employed as 8 eook by Joe Roscoe at Middle Island, Agents inter- ™
viewed Mrs, Elsie Sweet, 628 Lotus Street, Toledo, Ohio, his wife,

s who informed that she had rece jved 8 letter from ber kusband on
e October 9, 19836, advising that he would not be home for a period
IE, of three weeks, in that Roscos does not contemplate closing the



resort at Middle Island for upproximately that pericd of timee

& Nre, Sweet advised that her husbend hed been home for one day

% two weeks prior to the interview, and that when be mede a trip

v to Toledo, he would come in on Monday afternoon. However, she

) _ stated that he would be unaveilable for interview at Toledo .. . .. - -~

for the period of time set forth above, in that be indicated

he would be unable to return to this oity during the interime

""‘.'_ S ‘t*xt”t;**‘lt;";_ ’ -\.;. :
i T
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The following investigation was conducted bj Special
Agents A. Jo Norstrom and A. Dickstein on October 15, 19363

Reference is made to the report of Special Agent Je Vo
hy dated at Cleveland, Ohio, Octobeq 10, 1936, wherein it was
noted that Albert Drew advised that Cuetlarnke, a chef, bad been
wployed by Ted Angus at the Casizo Club, Toledo, Wermke was
located by Agents at the Algeo Hotel, Toledo, and was drought ¢0 .-
the temporary offices, room 513 Edison Building, "roledo, for inter-

view, i

The following signed statement wes obtained, the
original of which is being retained in the Cleveland Bureau office

files:

»513 R4ison Building
woctober 15, 1936

#1, GUST WARNKE, do hereby furnish the following
signed statement {0 sSpeciel Agents A, J. Norstrom and As
Dickstein of the Federal Bureau of Invest igation, Ve 8e
Department of Justice, of my own free will, without any -
threats or promises of reward. I wish to tell the trutb
of all I know concerning this mattere
"I am 52 years of age, single, and live at the Algeo
HBotel, Toledo, chio. Xor the past 55 years 1 have been &
chef by treds, and cock at hotele and cafés in and around
Toledo, as well as on yachts and leke boatse For the past
summer I have been employed at the Heatherdowns Golf Clud
at Toledo, but at pre sent I em unemployeds .
*puring the summer of 1933, from July to September
I wes employed as & cook by bert Angus at Middle Islande
T had mot known Angus before that time, but Dewey Schmidt,
whom I have known for 10 years, got the job for meée. In -
eddition to myself, Buster, the careteker, Dewey Sohmidt,
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Jack Smith, elso known 88 Cum Cum, Bert Angus, end bhis woman,
whose name I didn't know, worked on the islande

»I heve been shown photogrephs of the Barker-Karpis
geng, dbut only that of Willie|Harrison, Hermond, Indiens

P. D. #1829, 1s known t0 m8e willie first came to the island ©
with two other fellows during that sumer, and they spent two

woeks at the islend with Bert Angus. KHe had two other fellows
with him, one of whom was & manager of a eountry clubd im :
Chicego, and another slim fellow, ebout 30 years of age, - -
peither of whose pames I knew, Both of them follows stayed - .
at the island two weeks with Willie. The three of them visited
the island as fer as I know, eltbough they may have been there
ofteners - : - ' -
"gillie was from Chicago, but I 414 not know what his oOo-

cupation was, He was lively as hell, and always clowning around

willge and Bert Angus were Very friendly, and there was & good
deel of drinking going on. When the weather was clear, there
were alweys a lot of people on the igland, and all the doys
would bring prostitutes from Toledo, and would keep them there
for several days for the parties. ; ‘

»] remember that Detective Langendorf of the Toledo
Police Departiment was over at the island several times, and
I remember that Captain Timiney was at the island once on @
fisbing perty, sltbough be wmsn't there when Willle was there.

»] saw Willie again at the bar of the Algeo Hotel in
Toledo, Ohio, omneé day in the summer of 1934, ané the slim
fellow was with hire 1 wes standing at the bar when Willie
came up and slapgped me on the backe, I couldn't remember at
first, but bewey: chmidt was tending bar, and he pointed me
out to Willie, and after I telked to him, I remembered who he
wase . : : : . -
eI might furtber state that Joe Roscoe used to come i
over to the island once & week when the weather ag nice, dbut
Ted Angus would only eome Over twice a month. u:%ribblu
used to operete speed boats to the island and he would coms
over three times @ weeke JOO RHOSCO® would talk to willie, dut
Joe is & funny type of fellow, and 4idn't like to mix with
anybodye Ted Angus wee friendly with willie, howeveTe

*I have read the foregoing statemsnt oconsisting of two
typewritten pages, end the fects I bhave given therein are the
truth and to the best of my xnowledge and yecollectione

WITNESSES: . ’ /8/ GUST WARNEE
A, Jo Norstrom

A, Dickstein, Special Agents,

Federal Bureau of Investigation,

Ue Se pepertzent of Justice,

1448 Standard Building, Cleveland, Ohio."

-



It should be noted that warnke advised that he knew
Harrison only by the neme

!

ground, warnke qnformed that Dis brother, ¥4 Yarnke, owns the .. . . TN

thers Tin Shop, 309 Nebraske Avenus, yoledo, and that
be reached at the yeorge uvolden Fich Market, 515

Lt S

Warpke Bro

cen ordinarily

ponroe Street, Toledo, Ohioe " -. - . - - . o
. g 7 ,' : ; “.‘" . Al

‘ Warnke advised that he never worked for Ted Angus, and
that his only employment was vy Bert Angus, as above mentioneds —°
As a matter of {pterest, Wernke gnformed that Middle Island is 49
acres in arez, and is approximtely pine miles off Lakeside, Ohlo,
{n Lake Erie, and {n Canadian waters. ¥o visiting permit is o=
quired from the Ceanadien euthorities, accor
the island, DOT a0 the Canadian authorities ever &p
gsland, Warnke further stated that all types of sexual practices
were permitted vy Angus while he was at the island, =nd that on week-
ends there would slways be & pumber of proatitutel fyom Toledo at the -
place, engaging in drunken parties with the patronse ’ 3} .

%,
£

He could recal} only one steady patron at the island,
that person'a pame bei Proctor, maneger of the Packard Motor Car
Company &t Cjeveland, Obio, who visited the {sland on every week=-
end., He further yrocalled that an spdividual known to him as Sam,
and who is known $o0 be serving time in Indiens, was & good friend
of willle, en3 spent a great deal of time OD the islend., However,
he could furnish no information concerning the jdentity of Same

He informed that*‘ex, a bartender at the islend for the
pest two summers, returned on Thursday of the preceding week. This
person resides on Columbus Avenue, near the Manhattan ¥ills in
Toledo, and he {s often around the Algeo bar, where he is well knoWie

He further informed that Charlie Sweet, 00011}1&:::00,
Walter 1pash, and uster, are the present employees at wddle
Island, from what h¢ has heard, but as yet they have not returned

to Toledo from the isleand, Be {nformed that Buster resides at

Middle Island eontinuously, end has been the careteker of that

plece for a aumber of yearse

>

N ‘ ) .
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The following ipvestigation was conducted by Special
Agents He Be D111 and J. Ve Murphy et Toledo, Ohio, October 14,
19363

ce. . e B IR S [ - -
- e aee tgn LT

Reference is made to report of Special Agent Jo Vo
Murphy, dated et Cleveland, Ohio, October 10, 1936, wherein om
page forty-oight, Harold Ste Aubin, in his statement, mentions
that one Flo Wolfe, who operates a rooming house on 18th Street, '
was present at & party in the Little Casino Club, at which time
he, Art Langendorf, Carl Hertung, doth city detectives, were present.
In view of this information it was deemed advisable to interview Flo

‘golfe to ascertain {f she was ever acquainted with any of the Barker-

Karpis gange

She was jocated at 229 - 19th Street, where she said she
was temporarily residing. She accompanied Agents to the Edison
Building, the temporary office at Toledo, where she was interviewed
in detaile ¥ . : Y v

She stated her nams is Mrs. Florencjlrﬂolfo, and ber husband
is W. L. Wolfe, but she is and has been separated from him since
November,, 1933; that sbhe formerly operated & rooming house at S04
18th Street, Toledo, $or sbout eleven years, and bas resided in Toledo
for about 18 years; that she recently purchased a rooming bhouse at 218
18th Street, which will be her future address.

She stated that the first time she ever visited the Little
Casino Club, 0B Summit Street, was {n the fall of 1934, at which time
she wes taken %o that club by Herold St. Aubin; that upon arriving
et this clud she recalls she saw Art Langendorf and his pertnsr,

Carl Eartung, Toledo city detectives. She stated she has known Art
Langendorf and his wife for a number of years and they often visited
at her house. She stated she {s not personally acquainted with
George Timiney, but recalls meeting him On one occasion, when Art
Langendorf fntroduced him to her, and at this time Lengendorf and
Timiney were working togetbheTe : - o :

¥rs. Wolfe stated she has known Ted and Bert Angus ebout
three or four Years; that sbe knows Bert much bejter than Ted, @8
"Bert often went duck punting with her end Harold}st.JAubin. She
stated she firet beceme acquainted with both Ted apnd Bert Angus when
she first visited the Little Casino Club, as they weré then operating
thet eludb, She stated she has visited the Little Casino Cludb about
four or five different times, and this was during the fall of 19343
that on these occasions when she went to the Casino Club she drenk
quite heavily and always got ngtirf" and does not recall whom she may

have met there.
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Photographe of manbers of

exhibited to lirse tolfe,

any of them a&s 1ikenesses of persons

&

tre Barker-Kerpis gang were

but she stated she 18 unable to identify

Mrs. Wolfe steted she last talked

about one and one-half years ago, at
partaer, Carl Hartung, on the street

‘ Mres, Wolfe denies having any kno
- eonversation with anyone

eny parties with Charles

ybich time she met him and his -

she mete,

to Art langendorf

in Toledo,

S odge of eny telepbone -
about a man eanedl"j‘u;_'_' (Charles ¥itzgerald) °

{tzgerald, and does not know such a person;

offering a woman #$100 fota perty. She stated she has never been On

that if she ever met bim
the Little Casino Club,

. Yollowing {nvestigation was
He. 3. Dill and Je Ve Murphy at Toledo,

Reference is made to repo
Cleveland, Ohio, dated June 13, 1936,

¢ was while she was drunk while visiting

Pttt o2l l

conducted by Special Agents
ohio, October 18, 19363 '

rt of Special Aéent E. Jo w.
wherein on page 100, Mrse

Lillian Ste Aubin, 8411 Detroit Avenue, Toledo, Ohio, after examina=-
tion of her records, stated that apertment Gy of the Burdella Apart-

mante, was rented to & man

1924, to June 9, 1934;
stayed only one month 1

by the name of He Jo Morley from May 9

that according to her records this tenant

n this apartment; that she does not recsll over

meeting or seeing this person, nor 414 she recall anyone calling her

with reference to Morle

’ mrthe\r reof

J. V. Murphy, Cleveland, Ohio,

y rentin

.

g the apartmente . -

~

. N . ’ Y -
erence is mede to the report of Special Agent

rage 47, is set out statement of Harold 5t.
Lillian St. Aubin, 4n which he mentions theat a man who was {ntroduced

to bhim at the Little Cesino Clud by

dated October 10, 1936, wherein on

Aubin, the busband of Mrs.

Bert Angus as the Mre Morley who

rented the apartment in the Burdella Apartments; that this mad Morley
his bome to pay the rent on apartment G, in

js the one who cams %o

May 1934; that he 4id pot talk to this man,

distance, and elso & WO

mnintboaarinvh

put he saw him fron @
jeh Morley ceame to his home,

In this statement Mre St. Aubin mentions that his wife informed him -
that Mrs. Bert Angus called her, Mrs. Ste Aubin, for a friend who °
desired to rent an spartment in the Burdella Apartmentae ;

w 26 »

g



In view of the statement of Mre St. Aubin, it was
deemad advisable to reinterview Lirs. ot. Aubin to ascertain if
she could furnish more definite {nformation concerning the rent-~

residence OB October 13, 1936 She stated that sbe does not re-~ ‘
call anything regarding the renting of epartment G to a Mre Morley; .
that her records show that apa-tment G was rented to He Je Morley .
from My 9, 1934 to June 9, 1934, and the receipt for tbe month*a .. -
rent was made out end signed by ber, but at that time ber mothery : "
Mrs., Poole, since doceased, took rentals and gent seme to beT, ’
Mrse Ste Aubim, 1D her office in the rear of her home, for the
purpose of having a receipt prepared, as she, Mrs. St. Aubin, 4id

all the bookkeeping for the apartment, end it is possible this may
have happened in this casee : ‘

Continuing, Mrse St. Aubin stated she does not recall ever
receiving & call from anyone, recomnending Morley as & tenant; that
although they do require references before renting apartments, at

that time (1934) 4t was very difficult to secure tenants for the
Burdella Apartments, and they were not ®° particular about the xind

of tenants, due 0 their endeavor to sscure sufficient money to Py
the taxes. .

i - v Mrse Ste Aubin appeared to be very nervous at the time of
2 this interview, and it is possible that she is mot telling the truth
f econcerning this mattere

p— . .. . SR EEREEEREE .

The following investigation was conducted by Special
Agents He Be pill and Je Vo Murphy et Toledo, Ohio, October 14, 1936:

. Reference is mmde to report of speciel Agent Ve £, Smith, .
S Cleveland, Ohio, dated June 23, 1936, wherein on page 25, Chief of
b Police Merle G, Unkle, mnsfield, Obio, states that his brother-in-
B law, Joe Miller, at )\EBS Market, near ¢oleman's Grenada Gardens, on
one occasion at the uranada Gerdens, had a quarrel with Harry Cexmpdbelle

Joseph Pe Miller, 3709 Burton Street, Toledo, was inter-
viewed at the MBS Market, 4601 Monroe Street, where he is employeds
He stated be recalls that & few days before Harry cempbell was &ppre=
bended in Toledo, Obio, he and his brother-in=lav, Howard Flehiff,
and their wives were in 2 pooth in the Granada Gerdens, which is .
operated by JimblColeman; that there was & men and a wonan in the ad-
joining pooth, end that couple puehed the booth sest back against
Flanirf and wife, and Flehiff and his wite pushed the pooth seat
veck egein, pushing the couple in the adjoining booth up against

- 27 =

ing cf apartment U, to He Je koOTlEYe She was {nterviewed at her T



the table in the booth, which resulted in & quarrel, and rlabiff

gave Campbell & push and jnvited hinm outside to fight; thet Jim
Colsman {nterfersd and kept Cempbell from going outside, and the
affair then quieted down; tbat when Cempbel and his wife left

the booth, Mrse Campbell {(Gertrude Billotov?mnor) picked up Mre - -~
¥lahiff's bat, and Nrs, rlahiff took it away from ber, at whieh

time wertie called Mrs. ylahiff a bad name, shich again started sn
argument and which Coleman finally quieted downe . - - Uy -

L M

) Mre Miller stated thet a few days after Campbell's appre=
bension, he and ¥lahiff were at the Cranada Gardens and mentionsd at
the time to Coleman that he had had some tough customers in his place,
to which Coleman answered, "Hon't you think I knew what I was doing?"”
Miller stated thet fronm this statement of Coleman's be understood
Coleman t¢0 meal thet be knew the jdentity of Campbell end that be was
a dangerous man when he, Coleman, stopped Cempbell from going outside
of the uranads Gardens to fight Howard Flahiffe

 Miller stated that recently he end Coleman had en agament
apd since then does not go into the Granada Gerdens, or have anything -
to do with Colemans - ! . S

4 would {pdicate from the above statement of Mr, Miller
that Jim Coleman, b7 his statement t0 Miller, either knew the true
jdentity of Herry Campbell end that bs was 8 dangerous mAD, at the
time Flahiff end Campbell had the querrel in Granada cerdens, OT
that he was merely trying to show Miller and rlehiff that e, loleman,
was @ spart man when he stopped the impend ing £1ighte ) - '

Jim Coleman bas been fnterviewed on two occasions end in .
both interviews he denied he ever knew the true identity of Harry g
Campbell, and stated he knew Campbell only a8 Bob Millers . ‘

kB EEEREEE

The following {nvestigation was conducted 'by special Agents
H, Be Dill and Je v, Murphy st Toledo, Ohilo, October 12 and 18, 19363

~ While eonduoting investigation with reference to this case,
it wes ascertained that Jo To Cleary was an employee of the Ohio
Tuel Gas Compeny 4n Point Place, Ohio, at the ‘time Harry Campbell
and Wynona Burdette occupied the residence at 283] = 131st Streete.

Mre Cleary wmas located and interviewed at his residence,
5432 = S03rd Street, Point Place, Ohioce In view of the fact that o
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L ' M¥r. Cleary had en engagement at the time, Agents were unaeble to
1 {pterview him in detail at tbat time, end he was requested to
call at the temporary office in the gdison Building at Toledo
the following day, where he wes ipterviewed in detail and the
following signed statement obteined, the original of which 18’
being retained {n the files of the Clevelqnd offices :

~ ) « 7. R kY
Atk Lo R *Toledo, Ohic * '
N . \{ T wOctober 13, 1936e

*I, 3o Toe CLEARY, meke the following free and
yvoluntary stetement to He B, Dill and J. V. Murphy, whom

1 know are Speciel Agents, Federal Buresu of Investigation,
U. S. Depertment of Justice, witbout eny threats or promises

vty name is Jo Te Cleary and I reside at 5432 = 303rd
street, Point Plece, Ohio, I am employed as local mansger
at Point Place, Ohio, for the Ohio Fuel Ges Company and

have been 80 employed for the past eight yeers. ;

»] recall in spring of 1934 I picked up an order to
turp on gas, from the Duvendack Drug Store, which is & subdb-
station for the Ohio Fuel Gas Companye This order was to
turn on the gas at 2871 - 131st gtreet, Point Place, Ohio.

A deposit bad been left with the Duvendack Drug Store and

a signed e card giving the name as George winfield. The

same day I instelled a gas meter end turned on the gas &t

283)1 = 13lst Street, and while there I made out a receipt

for the $10400 deposite While I was in the basement of this
pbouse making the installation and turning on the gas, there .
were two men with me, who epperently 1ived in this house. I.
have identified & ptotograph of & person whom I am told 18
that of BarTy Campbell, @8 the person wes in the basement
with me and who gaid his name was Georgse winfields I {denti-
fied & photograph of Campbell, which I em told is not one

that was taken recently, and 18 side and front bust photoe

The other man in the basement with Winfield, who I will

refer hereinafter as Campbell, was & mal about five feet six
or seven incbes tell, weight about 160 1bse, ruddy weather-
peaten oomplexion, Eray hair, and of a rather plecsant disposi-
tione He wore & bdlue and white striped sailor cep, similar to0
those worn by sailors on lake boats, or around yacht clubse
Campbell woTe & bate I 4did not go 4{nto the house, vat I

oould hear otber ments voices, altbough I 414 not see them,
Neither 414 I see eny women 1B the house at this times The .
pen who was in the basement with Campbell end I, vhile I

wag turning o2 the gas, 414 most of the telking witb Campbell,
and his telk was about horse recing at New Orleans, This gave
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the impression tbat these people were horse race people and .
gemblers, end T sew nothing that caused me to become suspicious
of them or think they might be gangsterse I have been shown 8
mumber of photographs of persons whom 1 have been told are

members of the Barker-Karpis gang, but I am unsble t0 fdentify - -

apy of them as persors I sew at 2831 - 131st Streete . .
wAt a later time, after turning on the gas at 2851 = 131st

Street, Point Flace, Ohio, while going past this house I saw im ,' '

the yard of this eddress, ss well as et the corner drug store,”
a black hair woman whon I have 1dentified from photogreph as
being Wynona Burdettes 8She often drove a Ford V8 coupe,
black color, with cream color wheels. Nearly every Sunday
morning between 4:00 A, M. and 5:00 A, Mo,y while en route to
church, I would drive south on Erie Street, and would pass
Wynona Burdette in her Ford coupe driving towerd Point Place,
Ohio., I formed an opinion, from peeing her go home at this
time of the morning, that she was the wife of a gambleTre

w0on one occasion when I drove past 2831 - 131st Street
while George Winfield was occupying that house, I noticed two
red Chow dogs in the rear of this house. I also saw two auto-
mobiles in the driveway of 2831 = 1318t Street, one & Buick
sedan with Illinois licenss plates, the pumbers of which I
4o not recall, and the Ford VS coupe, with Ohio license plates.
Winfield moved out of 2831 = 131st Street after about three
montts, leaving rather suddenly and without giving the Ohio
Fuel Gas Compeny &ny potice, and no one has ever called for
the deposit of $10,00, which was put up at the time the gms
was ordered to be turned on, and that deposit is still on
hand at the gas compeny office.

»I have been shown phot graphs of two wonm whom I have
been told are those of Paula{Harmon and Dolores] DelaneYe I
have identified these as the two wamen I esaw together near.
the neighborhood of 4903 Summit Street, Point Flace, Ohio.
I saw them during the summer of 1934 end after the time I
had mede a turn O of g¢s in an apartment of 4901 Summit
Street. 1 sevw these two women get off a street bus and walk
in the direction of this apartment house, apd knowing most
everyone who 1ived in that neighborbood, I assumed they were -
the people who hed moved into the apartment et 4901 Summit
Street in the name of Bradford. During the time the gas Was
4n the name of Bradford at 4901 Summit, I saw these two women
only a couple of timese L . _ i «

K
~
s
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nSome time during early fell of 1934, I believe in early
: September, 1934, I saw the photograph of a woman in the
* Toledo News—Bee newspaper, who hed been arrested in Clevelend,
' Ohio, and I recognized the photograph 1n the newspaper @s e
that of the woman who lived at 2831 = 131st Street, Polnt Plsoce, -~
oOhio, at time George yinfield 1ived there, and whom I bave besn

{nformed was Wynona Burdette. ' v
"I never sew .infield moving out of 2831 = 151st Street,

and 4id not see any furniture dbeing moved out of that house,
and never heard what moving compeny moved the furniture fram

tLat housee
*] have read the ebove statement, consisting of this and

one other peage, and the same is true and correct to best of Wy
knowledge. T S

WITRESSESS /8/ o Te CLEARY

Jo Vo Murplw . ’

E. B. Dill, Special Agents, : , "
Federsl Bureau of Investigation, , N !
U. S. Department of Justice,
1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio.”

Mr, Cleary steted that bhe never visited the Little Casino
Club, while it wes operated by Ted and Bert Angus, but did visit B
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